
 1 

ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei extraordinare a Consiliului Local al Municipiulu i 

Hunedoara din  data de 10.12.2008 
 
 
 

   Conducerea şedinŃei este exercitată de d-ra SZILAGYI ANA MARIA  
care a fost aleasă preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.247/2008 adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în 
funcŃie. Durata mandatului preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 

 
D-ra Szilagyi Ana Maria:  

             „Dăm citire rugăciunii „Tat ăl Nostru”  
 Domnilor consilieri, 
 Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului 

Hunedoara, anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenŃa până 
la această oră un număr de 18 consilieri, lipsesc: d-nii Bejinariu Valeriu, Leu Mihai şi 
Horvath Zoltan. 

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept: dl. viceprimar Dan 
Nicolae Robert, d-nul Secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

Ca invitaŃi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara.” 

Domnul  viceprimar prezintă ordinea de zi .  

Se supune la vot ordinea de zi , care se aprobă în unanimitate.  
 

D-ra Szilagyi Ana Maria:  
 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri 

care au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la 
gradul IV inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte 
de a intra în dezbaterea ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziŃiilor art.46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr.215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

Nu este cazul.” 
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La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul 
majorit ăŃii consilierilor în func Ńie). 

- d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Apostolescu  Dan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice 
-   d-lui GoghiŃă  Daniel Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism 

                 -   d-nei Chiş-Şerban Ana Aurelia care prezintă raportul comisiei de cultură. 
                 -    d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-20 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.248/2008 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul 

majorit ăŃii consilierilor în func Ńie). 
- d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Apostolescu  Dan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.249/2008 se aprobă în unanimitate. 

 
A intrat în sală domnul consilier local Horvath Zoltan, deci din acest 

moment  numărul consilierilor prezenŃi la şedinŃă este 19. 
 
 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul 

majorit ăŃii consilierilor în func Ńie). 
- d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Horvath Zoltan  care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice 

                 -   d-nei Chiş-Şerban Ana Aurelia care prezintă raportul comisiei de cultură. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.250/2008 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul 
majorit ăŃii consilierilor în func Ńie). 

- d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Horvath Zoltan  care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice 

                -    d-nei Chiş-Şerban Ana Aurelia care prezintă raportul comisiei de cultură. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.251/2008 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul  consilierilor în func Ńie)  
 

                 -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare  
  „La nota de fundamentare, nu mai am nimic de completat, dar doresc să 

fac o mică precizare. Motivul acestui proiect de hotărâre este de fapt un contract de 
asociere, încheiat între Consiliul Local şi SC Terra Ro SRL. Acest contract a fost semnat 
în anul 2006, în 16.11. şi la art. 9.1. se precizează următorul lucru: „după încheierea 
etapei de întabulare a dreptului de proprietate asu pra construc Ńiei ridicate în 
favoarea S.C. „TERRA RO ” S.R.L., aceasta poate opt a între men Ńinerea 
contractului de asociere în termenii prezenta Ńi mai sus sau cump ărarea terenului 
descris în art.1.1.  

9.2. PreŃul pe metrul p ătrat în cazul cump ărării terenului de c ătre S.C. 
„TERRA RO ” S.R.L.  va fi de 47,4615 EURO/mp. pl ătibil în lei la cursul BNR din 
data semn ării contractului de vânzare-cump ărare între Consiliul Local al 
Municipiului Hunedoara şi S.C. „TERRA RO” S.R.L.. Din suma total ă rezultat ă 
respectiv 169437,55 Euro, care reprezint ă pre Ńul de vânzare al terenului, 
constituit ă din 142384,5 Euro - contravaloarea terenului iar 2 7053,05  Euro - 
contravaloarea T.V.A., se va sc ădea  valoarea achitat ă după eliberarea autoriza Ńiei 
de construc Ńie, prev ăzută la art.4.1., alin.I din prezentul contract de asoc iere în 
participa Ńiune.  

9.3. Plata pre Ńului se va face în decurs de 10 zile lucr ătoare de la data 
încheierii contractului de vânzare-cump ărare, prin transfer bancar a echivalentului 
în lei a sumei calculate conform prevederilor de ma i sus în contul Prim ăriei 
municipiului Hunedoara, RO 21 TREZ 367212202073XXX deschis la Trezoreria 
municipiului Hunedoara.” 

Deci, după cum am citit din acest constract, se pare că primăria, consiliul 
local  nu are de ales. Dreptul de opŃiune este doar al dânşilor, de a-şi cumpăra terenul 
sau de a rămâne în continuare în concesiune. 

Deci puteŃi întreba, cum s-a încheiat acest contract,  dar contractul există, 
este semnat. Deci asta este.” 
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- d-lui Horvath Zoltan  care prezintă raportul comisiei de buget - aviz 
nefavorabil 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice –aviz nefavorabil 
                 -  d-lui GoghiŃă  Daniel Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism- 
aviz favorabil 
                 -   d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ – aviz 
nefavorabil 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 

D-nul Bobou Ńanu Dan :  
„Domnule Viceprimar, în primul rând vă mulŃumesc că ne-aŃi luminat 

referitor la acest contract. Fiindcă noi nu l-am avut pe masă atunci când am discutat în 
comisie.” 

 
D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„A fost la dosar. Deci puteaŃi să îl studiaŃi.” 
 
D-nul Bobou Ńanu Dan :  
„Dacă la 16.11.2006 se lua şi hotărârea că terenul poate fi vândut către 

S.C. „TERRA RO” S.R.L., se stabilea şi preŃul. Noi avem ceva din urmă şi venim să 
hotărâm acum. În afară de acest fapt, dvs. spuneŃi, prin proiectul de hotărâre,  că este 
vorba de o licitaŃie publică, deci se pot înscrie la licitaŃie şi cetăŃeni ai municipiului. Dacă 
va câştiga o altă persoană, ei ce fac cu magazinul?” 

 
D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Nu ştiu.” 
 
D-nul Bobou Ńanu Dan :  
„Nu mi se pare corect, toate terenurile din Hunedoara sunt ocupate de tot 

felul de clădiri şi care prin contractele acestea, dânşii ulterior pot să şi cumpere terenul.” 
 
D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Da, este adevărat.” 
 
D-nul Bobou Ńanu Dan :  
„Dvs. Ce vreŃi să spuneŃi aici? Că astfel se poate întâmpla cu orice 

magazin, care este aici, a luat terenul, a primit autorizaŃie de construcŃie, şi-a făcut un 
magazin, iar peste doi ani de zile ce-l mai interesează pe el să mai aibă locuri de 
parcare, etc. Schimbă unilateral tot ce înseamnă aceasta. Mai avem surprize de genul 
acesta, macar să ştim şi noi ce votăm.” 

 
D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Nu cred că insinuaŃi că surpriza a fost făcută din partea noastră. Acest 

contract este semnat din 2006. Noi doar la solicitarea dânşilor, supunem spre dezbatere 
şi aprobare dvs., consiliului local, cum prevede legea. Pentru ce s-a întâmplat în 2006 
nu ştiu dacă putem să răpundem noi. 
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 Este un contract, l-aŃi avut la şedinŃa comisiei, dacă nu l-aŃi studiat vi-l pot 
prezenta eu. Noi doar v-am prezentat un fapt real.” 

 
D-nul Bobou Ńanu Dan :  
„Vă mulŃumesc, oricum, mi-am expus punctul de vedere şi în comisia de 

specialitate, tot acolo am votat împotrivă.” 
 
D-nul Gyorfi Jeno:  
„Am citit contractul, acolo se spune: poate şi cumpăra. Asocierea s-a făcut 

pe 49 de ani. Atunci de ce mai scrie aici: aprobarea vânzării prin  licitaŃie publică. ” 
 
D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Da, domnule consilier, se spune: poate, dar între timp legea s-a schimbat 

şi nu mai există dreptul de preemŃiune dacă eşti concesionar sau chiriaş.” 
 
D-nul Secretar Aurel-Ra Ńă-Bugnariu:  
„Modificările la Legea nr.215/2001 au introdus vânzarea prin licitaŃie 

publică, dar mai există o prevedere legală, tot în această lege care îi ajută pe  cei care 
au construcŃii. Au dreptul de preemŃiune pe care ei trebuie să şi-l exprime în termen de 
15 zile de la data aprobării vânzării.” 

 
D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Deci domnule consilier, acest poate opta nu se referă la noi. Noi nu avem 

nici o opŃiune. OpŃiunea este doar a lui. 
După încheierea etapei de întabulare a dreptului de proprietate asupra 

construcŃiei ridicate în favoarea S.C. „TERRA RO ” S.R.L., aceasta poate opta  între 
păstrarea concesiunii sau cumpărare. Noi nu avem opŃiune în acest contract.” 

 
D-nul Gyorfi Jeno:  
„Şi preŃul cine l-a stabilit?” 
 
D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„PreŃul a fost stabilit de vechiul consiliu.Vă poate lămuri unul dintre colegii 

noştrii.” 
 
D-nul Horvath Zoltan:  
„Noi am analizat în comisie această propunere de vânzare. Problema stă 

în felul următor, după părerea noastră: preŃul stabilit este mult sub cel de preŃ al pieŃii. 
Consiliul nu este obligat să vândă, deci noi am considerat că este mai bine să încasăm 
bani pe acest teren, decât să-l vindem acum.” 

 
D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Eu sunt de acord cu dvs. că preŃul este mic, dar noi nu avem opŃiune. 

OpŃiunea nu este a noastră. OpŃiunea este doar a lor.” 
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D-nul Munteanu Gigi:  
„Avem opŃiunea. Acest contract este încheiat între două părŃi, ca orice 

contract, şi aici punem în discuŃie vânzarea unui teren.” 
 
D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Domnule consilier, acest contract este încheiat între Consiliul Local al 

Municipiului Hunedoara, reprezentat de Primar Nicolae Schiau şi Terra Ro.” 
 
D-nul Schiau Nicolae:  
„Da, domnule Viceprimar, dar este vorba de un contract de asociere în 

participaŃiune.” 
 
D-nul Munteanu Gigi:  
„Domnule Viceprimar, am un punct de vedere pe care doresc să-l aveŃi în 

considerare, la discuŃiile viitoare, altceva nu îmi permit să discut. 
Aici se face solicitarea unui contract de vânzare-cumpărare, deci automat 

este vorba de un alt contract între două părŃi, care nu poate avea loc decât cu acordul 
părŃilor. Noi nu suntem de acord, este simpu.” 

 
D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Domnule consilier, acordul părŃilor a fost la început, când s-a încheiat acel 

contract de asociere, din moment ce i s-a cordat dreptul de opŃiune.” 
 
D-nul Horvath Zoltan:  
„Comisia, în unanimitate a susŃinut că nu este de vânzare acest teren, în 

condiŃiile care sunt trecute aici.” 
 
D-nul Apostolescu Dan:  
„Deci aşa cum spune şi domnul Horvath, noi nu am citit foarte atent 

contractul care există. Şi eu am fost de acord cu amendamentul depus, referitor la faptul 
că nu este nici momentul, iar preŃul este subevaluat, faŃă de preŃul pieŃii actual. 

Dar, având în vedere că există contractul acesta de asociere,  există o 
clauză contractuală, noi avem aici juriştii, să ne dea o părere. O clauză contractuală 
dacă nu se respectă ce se poate întâmpla? Nu avem nici un sort de izbândă în judecată, 
după câte ştiu eu.” 

 
D-na Podea Gabriela:  
„InstanŃa hotărăşte. Eu nu mă pot pronunŃa, referitor la ceea ce va hotărî 

instanŃa, dacă vom ajunge în instanŃă.” 
 
D-nul Apostolescu Dan:  
„La art.9, referitor la vânzare-cumpărare, unde se specifică faptul că se 

poate opta, se poate foarte bine  înlocui cu cuvântul sau. Deci ei au ambele opŃiuni, noi 
nu avem nici o opŃiune. Deci ei pot să meragă mai departe să plătească chirie, sau sunt 
îndretăŃiŃi să ceară cumpărarea. Noi nu avem nici o portiŃă la chestia aceasta, din punct 
de vedere juridic.” 
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D-na Farca ş Bianca Magdalena:  
„Nu se pot invoca condiŃii de reziliere?” 
 
D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Nu cred că sunt condiŃii de reziliere din moment ce s-a făcut clădirea, este 

vorba aici de magazonul PLUS, care există, funcŃionează”  
 
D-nul Apostolescu Dan:  
„Contractul este în avantajul lor, din start, nu există nici o posibilitate, este 

făcut cum trebuie, în interesul lor.” 
 
D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Vă pot spune ce se poate întâmpla: noi le respingem solicitarea, ei ne vor 

da în judecată, vor mai câştiga nişte bani, fiindcă vor cere daune, cu siguranŃă.” 
 
D-na Vasilescu Tatiana Marinela:  
„Dacă instanŃa va stabili că terenul respectiv trebuie vândut, se va vinde 

conform legii în vigoare, prin licitaŃie publică, nu se va vinde conform preŃului stipulat în 
contract. 

Este vorba aici de un contract încheiat acum 2 ani. Dacă instanŃa va hotărî 
că se va vinde acest teren, atunci se va vinde conform legilor în vigoare.” 

 
D-nul Apostolescu Dan:  
„Dar valabilitatea contractului pe cât timp este?” 
 
D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Pe 49 de ani.” 
 
D-nul Apostolescu Dan:  
„Atunci nu are relevanŃă, poate să fie contractul şi de acum 5 ani.” 
 
D-na Vasilescu Tatiana Marinela:  
„Dar nu contează, ca în orice contract trebuie să se respecte legea părŃilor 

şi conform cu prevederile legilor în vigoare. Deci este evident şi noi contestăm..” 
 
D-nul Apostolescu Dan:  
„Eu nu sunt în domeniu, dar spuneŃi-mi cum s-a schimbat legea totuşi.” 
 
D-na Vasilescu Tatiana Marinela:  
„Orice teren, chiar şi cel de sub construcŃie se vinde prin licitaŃie publică.” 
 
D-nul Apostolescu Dan:  
„Şi ei au cerut tot prin licitaŃie publică. Atunci nu se încalcă legea.” 
 
D-nul Schiau Nicolae:  
„În 2006 s-a încheiat un contract de asociere în participaŃiune. La data 

respectivă firma aceasta SC Terra Ro era interesată să încheie un contract de asociere 
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în participaŃiune, prin acest contract au evitat o licitaŃie, pentru că altfel ar fi venit şi alte 
firme acolo. Deci s-a mers pe asociere în participaŃiune. Acum doresc să vină şi să 
forŃeze mâna consiliului local pentru a cumpăra acest teren.” 

 
D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Domnule consilier, nu spuneŃi că aceştia vin şi forŃează mâna consiliului 

local, fiindcă dvs. aŃi semnat acest constract. De ce aŃi prevăzut în contract vânzarea, cu 
acele clauze? 

 
D-nul Schiau Nicolae:  
„Este un contract aprobat de consiliul local anterior. Am mai avut un caz 

similar la magazinul Minimax Discount, unde consiliul local anterior a respins vânzarea. 
Vin şi întreb, de ce a respins vânzarea, şi ce au făcut juriştii atunci? Vor face şi acum 
acelaşi lucru. Vânzarea este atributul consiliului local, deci consiilul local poate să vândă 
sau nu poate să vândă şi atunci rămâne în vigoare constractul de asociere în 
participaŃiune.nu aveŃi nici o obligaŃie, este vorba de un contract în derulare, pe 49 de 
ani.” 

 
D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Domnule consilier,cu tot respectul, nu am văzut contractul de la Minimax, 

dar l-am văzut pe acesta de la Terra Ro. Dacă, dvs. spuneŃi că aceştia vin acum şi 
forŃează mâna consiliului local actual, de ce aveŃi clauza aceea trecută în contract, de ce 
a fost clauza 9.2. privind stabilirea preŃului. Era în regulă dacă puteau opra pentru 
cumpărare. Nu era nici un fel de problemă.” 

 
D-nul Schiau Nicolae:  
„Vânzarea este atributul consiliului local, dar, dacă aceşti 21 de consilieri 

doresc, votează, pentru, dacă nu doresc, nu poate nimeni să-i oblige. 
 Vă dau ca şi precedent cazul Minimax Discount. Este similar.”  
 
D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Eu nu am văzut acel contract de la Minimax.” 
 
D-nul Schiau Nicolae:  
„Este acelaşi contract, similar.” 
 
D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Vă cred, pe cuvânt, nu am zis că nu e aşa.” 
 
D-nul Gyorfi Jeno:  
„Domnule Viceprimar, trei comisii au respins acest proiect de hotărâre.” 
 
D-nul Schiau Nicolae:  
„Dacă doriŃi, ca o  părere personală, aşa la încheierea discuŃiilor, nici nu 

este bine să le vindem terenul acolo. Eu m-am opus la vremea respectivă, ridicării 
acestui magazin acolo, în PiaŃa Gării. Au fost, în consiliul local grupuri care au făcut lobi 
pentru ridicarea celui magazin acolo.  
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UitaŃi-vă şi dvs., acolo în PiaŃa Gării ce aglomeraŃie şi ce mizerie este de 
când s-a ridicat acest magazin acolo. Ce fluxuri există acum acolo.” 

 
 
D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Eu sunt de acord cu dvs. domnule consilier, dar nu ştiu dacă putem să-l 

închidem sau să-l demolăm.” 
 
 
D-nul Schiau Nicolae:  
„Nu, n-am spus asta, am spus-o doar ca o idee, că dacă nu sunt 

proprietari ai terenului, la o adică, odată când, poate, vor trebui să plece, terenul va 
rămâne  al consiliului local şi poate fi readus utilităŃii fluxurilor de circulaŃie din zona gării, 
altfel pot să-şi ridice orice pe el după ce trec cei 49 de ani.” 

 
D-nul Demeter Ilie:  
„Am fost prezent la consiliul trecut, şi celelalte consilii care au fost au 

aprobat, în principiu, contractul cadru. Nu ştiu să fi fost făcută evaluare şi să fi fost preŃul 
acesta trecut acum 2 ani de zile. 

 De obicei, la vânzare se împuterniceşte primarul, sau o comisie care să 
se ocupe de treaba aceasta. Nu ştiu, eu nu-mi aduc aminte să fi fost atunci evaluarea 
făcută la acest preŃ. 

Domnule Schiau, vreau să vă aduc aminte că aŃi susŃinut acest proiect, eu  
m-am ridicat în două şedinŃe şi am insistat să se micşoreze parcarea, nu ai vrut.” 

 
D-nul Schiau Nicolae:  
„Nu e adevărat!” 
 
D-ra Szilagyi Ana Maria:  
„Vă rog frumos, păstraŃi ordinea înscrierii la cuvânt. Propun o pauză de    

5-10 minute.” 
 
D-nul Demeter Ilie:  
„Propun plecarea preŃului de vânzare, prin licitaŃie publică, la 100 euro/mp. 

E o propunere şi un amendament.” 
 
D-nul Gyorfi Jeno:  
„Trei comisii au aviz nefavorabil la acest proiect de hotărâre. Putem să-l 

amânăm pentru şedinŃa viitoare.” 
 
D-nul Secretar Aurel-Ra Ńă-Bugnariu:  
„Avizul comisiilor este consultativ. DiscuŃia a început, nu putem să 

amânăm acest proiect. Se va supune la vot amendamentul făcut de domnul Demeter 
Ilie.” 

 
Se votează amendamentul d-nului consilier Demeter Ilie, care se referă la 

preŃul de începere a licitaŃiei: 100 euro/mp, faŃă de 47 euro/mp. 
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Amendamentul a fost respins  cu 16 voturi „împotrivă”, 1 vot „pentru” 
(Demeter Ilie) şi 2 „abŃineri” (HepuŃ Teodor şi Dan Nicolae Robert). 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu.  
Titlul hotărârii: 16 voturi „împotrivă” şi 3 „abŃineri” (Demeter Ilie, HepuŃ 

Teodor şi Dan Nicolae Robert). 
 
Titlul proiectului de hot ărâre nu a fost aprobat. 
 
 
D-ra Szilagyi Ana Maria:  
„Întrucât am epuizat punctele înscrise pe ordinea de zi, declar închisă 

şedinŃa de azi a Consiliului Local." 
 

 
 
 

          PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 

MINUTA 
şedinŃei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara  

din  data de 10.12.2008 
 

Punctul 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru rectificarea bugetului  
local al  municipiului Hunedoara, pe anul 2008. 

Hotărârea nr.248/2008 se aprob ă în unanimitate.  
 

Punctul 2 al ordinii de zi  - Proiect de hotărâre privind constituirea fondului 
de premiere pentru personalul din cadrul aparatului de specialitate al Primarului 
municipiului Hunedoara, precum si din cadrul serviciilor publice, instituŃiilor publice din 
subordinea Consiliului local al Municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.249/2008 se aprob ă în unanimitate.  
 

Punctul 3 al ordinii de zi  - Proiect de hotărâre privind aprobarea 
parteneriatului dintre Municipiul Hunedoara şi AsociaŃia ''Iancu de Hunedoara - PAEM'', 
precum şi cofinanŃarea  proiectului ''Servicii integrate pentru inserŃia şomerilor pe piaŃa 
muncii din municipiul Hunedoara” din cadrul Programului OperaŃional Sectorial 
Dezvoltarea Resurselor Umane, axa prioritară 5 “Promovarea măsurilor active de 
ocupare”, domeniul major de intervenŃie 5.1 “Dezvoltarea şi implementarea măsurilor 
active de ocupare”, numărul de referinŃă (CCI): 2007RO051PO001. 

Hotărârea nr.250/2008 se aprob ă în unanimitate. 
 
Punctul 4 al ordinii de zi  - Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului 

de Fezabilitate şi a indicatorilor tehnico – economici pentru “Servicii de e-administraŃie în 
sprijinul cetăŃenilor şi mediului de afaceri” în vederea realizării şi depunerii   proiectului 
“Servicii de e-administraŃie în sprijinul cetăŃenilor şi mediului de afaceri” în cadrul 
Programului  OperaŃional Sectorial „Creşterea CompetitivităŃii Economice” 2007-2013, 
precum şi a cheltuielilor legate de proiect. 

Hotărârea nr.251/2008 se aprob ă în unanimitate.  
 

Punctul 5 al ordinii de zi  - Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării 
prin licitaŃie publică a terenului în suprafaŃă  de 3.000,0 mp situat în P-Ńa Gării nr.1A , 
înregistrat în C.F.Hunedoara nr.1364N nr. cadastral 1498, nr. top  2064/87/B, din 
municipiul Hunedoara. 

   Titlul hotărârii: 16 voturi „împotrivă” şi 3 „abŃineri” (Demeter Ilie, HepuŃ 
Teodor şi Dan Nicolae Robert). 

Titlul proiectului de hot ărâre nu a fost aprobat. 
                                                   

 
                                     SECRETAR, 

Aurel RaŃă-Bugnariu 


